

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### Dynamical Behaviors of the H7N9 Avian Influenza with Latent Period

(具有潜伏效应的 H7N9 型禽流感模型的动力学分析)

Y. F. ZHAO, Q. SU, G. C. LV.....917

### The Equilibrium of an Age Structured Phytoplankton-Zooplankton Model

(时滞年龄结构浮游生物模型的平衡点分析)

X. X. SUN.....926

### Rational Bézier Curve and Its Application

(有理 Bézier 曲线及其应用)

F. WANG, G. Z. BAI.....935

### Prime Ideals and Krull Dimension of $\mathbb{Z}[x]$

( $\mathbb{Z}[x]$  的素理想与 Krull 维数)

R. Z. JIAO.....942

### Trajectory Fitting Estimator for the Ornstein-Uhlenbeck Processes with Self-Interacting Drift

(带交互项的 Ornstein-Uhlenbeck 过程的轨迹拟合估计)

Y. H. GAN, L. T. YAN.....946

### Existence and Uniqueness of Solutions to a Class of Multi-Point Fractional Boundary Value Problem on the Infinite Interval

(一类无穷区间上的多点分数阶边值问题解的存在性和唯一性)

X. H. HAO, Z. L. CHENG.....956

### Sign-Changing Solutions for Two-Point Boundary Value Problems of Three-Order Nonlinear Differential Equations

(一类三阶非线性微分方程两点边值问题的变号解)

H. W. JI.....968

### A Class of Blow-Up Solution with External Diffusion and Nonlinear Boundary Flow Problems

(一类具有外部扩散及非线性边界流问题解的爆破)

Y. T. LI, Z. G. PAN.....975

### A Three-Way Spectral Clustering Algorithm Based on Perturbation Analysis

(一种基于扰动分析的三支谱聚类算法)

X. L. WANG, P. X. WANG.....985

**Regression Analysis of Different Sowing Times on Plant Height, Leaf Stem Ratio and DW/FW Ratio of Forage Sorghum in Autumn Idle Land**

(播期对秋闲田饲用高粱株高、叶茎比与干鲜比的回归分析)

H. Z. ZHOU, H. X. LIU, H. LIU, Z. M. WEI, S. L. HOU, S. G. LI.....992

**Impact of Coastal Reclamation on Storm Surge in Bohai Bay**

(人工海岸对渤海湾风暴潮的影响分析)

Y. M. DING.....1003

**On Tensor Gaussian Distributions**

(随机张量的高斯分布)

L. L. HE, Z. R. LIN, T. WU, C. Q. XU.....1010

**Investigation and Statistical Analysis of Bicycle Sharing on University Campus**

(大学校园共享单车使用的调查与统计分析)

Y. HAN, H. DAI, K. X. DAI, Y. Z. MA, R. CHENG.....1018

**Machine Verification of the Existence Theorem of Configuration  $7_3$  Based on Alloy**

(基于 Alloy 的  $7_3$  构形存在性定理的机器验证)

Y. XU, J. G. JIANG, K. ZOU, X. G. ZHANG.....1027

**Solving Higher Order Nonlinear Differential Equation with Nonlocal Boundary Value Problem**

(高阶非线性微分方程非局部边值问题的解法)

Y. F. ZHOU, L. J. MA, X. M. ZHANG, D. Y. JIN, G. Z. SU.....1034